
 

 

Fråga till KS ordförande den  27 januari  2022 angående motion om 

en grönare omgivning för framtida generationer. 

I mitten av år 2014 lämnade mp in en motion  om att varje år 

plantera ett träd för kommunens alla ettåringar , 

Denna motion antogs efter fyra års väntan den 25 oktober 2018. 

Beslutet löd : ” Kommunfullmäktige beslutar att motionen antas 

genom att förvaltningen får i uppdrag att varje år plantera ett träd för 

kommunens alla ettåringar.Trädet ska märkas ut och 

uppmärksammas på lämpligt sätt ”. 

Min fråga är : 

Nu är vi i januari  år 2022 . Har det skett någon plantering varje år   

och uppmärksamhet om detta  ? 

Om inte är frågan , varför ? 

 

Arne Fransson ,MP 


